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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1184 Vardagsbrott som inte klaras upp

Mellan den 19 december 2016 och den 31 oktober 2017 beslutade sig en 
Icahandlare i Sätra i Stockholm för att anmäla alla brott som uppdagades i 
butiken. Totalt resulterade detta i 50 anmälningar. Hela 39 stycken avskrevs 
eller blev nedlagda. Endast tre stycken ledde till fällande domar. Hela resultatet 
har nu publicerats i rapporten Förundersökning nedlagd.

Även den här typen av brott måste såklart prioriteras och klaras upp. Handlare 
måste kunna bedriva verksamhet på ett säkert sätt, samtidigt som kunderna 
måste kunna känna trygghet när de går till affären. Vardagsbrott såsom dessa är 
mycket skrämmande för både personal och kunder. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson: 

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att fler vardagsbrott såsom mindre 
tillgreppsbrott ska klaras upp?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-16
Besvaras senast
2018-04-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


